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OBČINSKEMU SVETU 
OBČINE TRŽIČ 
 
 
 
ZADEVA:  PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE TRŽIČ, SPREJETIH NA 7. REDNI SEJI, DNE 18.06.2015 TER 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA 
SVETA 

 
 
V skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Tržič (Uradni list RS, št. 22/96 in 
31/98) vam pošiljam v obravnavo in sprejem točko: 
  

 
PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE TRŽIČ, 
SPREJETIH NA 7. REDNI SEJI, DNE 18.06.2015 TER ODGOVORI NA 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 

 
V skladu s 21. členom Statuta Občine Tržič in 53. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Tržič bosta kot poročevalca na seji Sveta in delovnih teles sodelovala: 
 

 mag. Borut Sajovic, župan Občine Tržič in 

 Drago Zadnikar, spec., direktor občinske uprave Občine Tržič. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 7. 
redni seji Občinskega sveta Občine Tržič, dne 18.06.2015. 
 
 
 
 
 
 mag. Borut SAJOVIC 
  
 župan 
 
 

 
            

http://www.trzic.si/
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O b r a z l o ž i t e v 
 
Pregled sklepov Občinskega sveta Občine Tržič, sprejetih na 7. redni seji 
Občinskega sveta Občine Tržič,  dne 18.06.2015: 
 

 
PREDLOG SKLEPA 79-7-1-2015: 
Potrdi se Zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Tržič z dne 21.05.2015.  

 
PREDLOG SKLEPA 80-7-2-2015: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 6. redni 
seji Občinskega sveta Občine Tržič,  dne 21.05.2014. 

 
PREDLOG SKLEPA 81-7-4a-2015: 
Đura Hrkalovića se razreši kot člana Odbora za okolje in prostor. 

 
Realizacija sklepa: 

Obvestilo o razrešitvi je bilo poslano Đuru Hrkaloviću in Odboru za okolje in prostor.  

 
PREDLOG SKLEPA 82-7-4b-2015: 
Občinski svet Občine Tržič kot nadomestnega člana v Svet javnega zavoda Tržiški muzej 
imenuje Andrejo POLANŠEK. 

 
Realizacija sklepa: 
Obvestilo o imenovanju je bilo poslano  Andreji Polanšek in Tržiškemu muzeju. 

 
PREDLOG SKLEPA 83-7-5-2015: 
Sprejme se osnutek Lokalnega energetskega koncepta občine Tržič 

 
PREDLOG SKLEPA 84-7-6A-2015: 
35. člen predloga Odloka o koncesiji za gospodarsko javno službo upravljanja z javno 
površino – kompleksom »Gorenjska plaža« se spremeni, tako, da se glasi: 
1) O izbiri koncesionarja odloči direktor občinske uprave z upravno odločbo po Zakonu o      
splošnem upravnem postopku. Direktor občinske uprave izda upravno odločbo o izbiri 
koncesionarja pod pogojem, da Občinski svet Občine Tržič na podlagi finančnega poročila o 
poslovanju kompleksa »Gorenjska plaža« za leti 2014 in 2015, ki ju pripravi podjetje BIOS, 
d.o.o., Tržič do 1. novembra 2015, sprejme sklep, da se izda upravna odločba na podlagi katere 
se izbere koncesionarja BIOS, d.o.o., Tržič. 
2) O pritožbi zoper odločbo iz prejšnjega odstavka tega člena odloča župan. 
3) Odločba o izboru koncesionarja preneha veljati, če v roku 28 dni od njene dokončnosti ne 
pride do sklenitve koncesijske pogodbe iz razlogov, ki so na strani koncesionarja. 

 
Realizacija sklepa: 

Občinski svet je sklep sprejel, s čimer je bil sprejet amandma k predlogu Odloka o koncesiji za 
gospodarsko javno službo upravljanja z javno površino – kompleksom »Gorenjska plaža« . 
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PREDLOG SKLEPA 85-7-6B-2015: 
36. člen predloga Odloka o koncesiji za gospodarsko javno službo upravljanja z javno 
površino – kompleksom »Gorenjska plaža« se črta, dosedanji 37. In 38. člen predloga 
Odloka pa postanega 36. oziroma 37. člen. 

 
Realizacija sklepa: 
Občinski svet je sklep sprejel, s čimer je bil sprejet amandma k predlogu Odloka o koncesiji za 
gospodarsko javno službo upravljanja z javno površino – kompleksom »Gorenjska plaža« . 

 
PREDLOG SKLEPA 86-7-6-2015: 
Sprejme se predlog Odloka o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe 
upravljanja z javno površino – kompleksom »Gorenjska plaža« s sprejetimi amandmaji. 

 
Realizacija sklepa: 
Odlok o koncesiji za gospodarsko javno službo upravljanja z javno površino – kompleksom 
»Gorenjska plaža« je bil objavljen v Uradnem listu RS št. 54/2015, dne 20.7.2015. 

 
PREDLOG SKLEPA 87-7-7-2015: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
odloka o proračunu Občine Tržič za leto 2015. 

 
Realizacija sklepa: 
Odlok je bil objavljen v Uradnem listu RS št. 46/2015, dne 26.6.2015. 

 
PREDLOG SKLEPA 88-7-8-2015: 
Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskih cestah in 
cestnoprometni ureditvi v občini Tržič. 

 
PREDLOG SKLEPA 89-7-8-2015: 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskih cestah in 
cestnoprometni ureditvi v občini Tržič. 

 
Realizacija sklepa: 
Odlok je bil objavljen v Uradnem listu RS št. 54/2015, dne 20.7.2015. 

 
PREDLOG SKLEPA 90-7-9A-2015 
Prvi odstavek 23. člena predloga Odloka o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske 
javne službe rednega vzdrževanja občinskih cest na območju Občine Tržič se spremeni, 
tako, da se glasi: »Koncesijska pogodba se sklene za določen čas 5 let od dneva 
sklenitve koncesijske pogodbe (rok koncesije).« 

 
PREDLOG SKLEPA 91-7-9-2015 
Sprejme se osnutek Odloka o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe 
rednega vzdrževanja občinskih cest na območju Občine Tržič. 

 
PREDLOG SKLEPA 92-7-9-2015 
Sprejme se predlog Odloka o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe 
rednega vzdrževanja občinskih cest na območju Občine Tržič. 
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Realizacija sklepa: 
Odlok je bil objavljen v Uradnem listu RS št. 54/2015, dne 20.7.2015. 

 
PREDLOG SKLEPA 93-7-9-2015 
Občinski svet se seznani z osnutkom koncesijske pogodbe za opravljanje lokalne 
gospodarske javne službe rednega vzdrževanja občinskih cest na območju Občine Tržič. 

 
PREDLOG SKLEPA 94-7-9-2015 
Predlog koncesijske pogodbe za opravljanje lokalne gospodarske javne službe rednega 
vzdrževanja občinskih cest na območju Občine Tržič se pred podpisom posreduje 
občinskemu svetu v seznanitev. 

 
PREDLOG SKLEPA 95-7-9-2015 
Sprejme se Cenik storitev opravljanja lokalne gospodarske javne službe rednega 
vzdrževanja občinskih cest na območju Občine Tržič za leto 2015. 

 
Realizacija sklepa: 
Cenik je bil sprejet. 

 
PREDLOG SKLEPA 96-7-10-2015 
Sprejme se predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in 
podeželja v občini Tržič za programsko obdobje 2015 - 2020. 

 
PREDLOG SKLEPA 97-7-10-2015 
V kolikor bosta Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano ter Ministrstvo za 
finance imela pripombe na vsebino pravilnika, se bo vsebina pravilnika uskladila s 
pripombami ministrstev. S popravljeno vsebino pravilnika se bo seznanilo občinski svet. 

 
Realizacija sklepa: 

Predlog pravilnika je bil 19.6.2015 posredovan v potrditev pristojnima ministrstvoma za 
kmetijstvo in finance, odgovorov oziroma mnenj o skladnosti pravilnika še nismo prejeli. 
 

 
 
Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
 
V/p št. 1-7-2015: Mateja ČADEŽ 
Mateja ČADEŽ je vprašala, če se bo na eni izmed naslednjih sej predstavilo tudi poročilo 
revizijske službe glede na višino sredstev, ki jih Občina Tržič nameni za delovanje te službe. 
Postavila je še vprašanje v imenu občana, ki ga zanima ali je v najemnino za gostinski lokal na 
Gorenjski plaži vključen tudi najem parkirišča. 
Župan je povedal, da  v proračunu Občina namenja znesek za delovanje revizijske službe, ker 
pa gre za skupno medobčinsko  službo,  se velik del sredstev dobi povrnjenih s strani države. 
Medobčinski revizijski organ pokriva nekaj gorenjskih občin, in je cenejši, kot, če bi imeli lastno 
notranjo revizijsko službo. Revizijska služba  s svojimi priporočili pripomore k izboljšanju dela 
občinske uprave, javnih zavodov.  
Parkirišča so sestavni del Gorenjske plaže,  so javno dostopna vsem in niso namenjena samo 
za gostinski lokal, zato se posebej ne zaračunava najem parkirišča.  Prejšnji najemnik pa je 
plačeval najemnino za parkirni prostor, kajti tri četrtine zemljišča današnje Gorenjske plaže je 
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bilo v lasti Splošnega športnega društva Tržič. Zemljišče, ki pa je bilo v lastni Občine Tržič, pa je 
bilo namenjeno parkirnim prostorom za lokal, vendar je bil v času kopalne sezone  oproščen 
plačila najemnine za uporabo zemljišča. Danes pa je lastnik celotnega kompleksa Gorenjske 
plaže Občina Tržič. 
 
V/p št. 2-7-2015: Marija LAVTAR 
Marija LAVTAR je povedala, da je na šesti redni seji Občinski svet sprejel osnutek Odloka o 
koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe upravljanja z javno površino – 
kompleksom Gorenjska plaža. Osnutek je podprla, ker zaupa podjetju BIOS, zato želi in 
pričakuje pisno predstavitev koncesionarja o bodočem upravljanju in poslovanju kopališča. Tako 
predstavitev potrebuje za utemeljevanje odločitve pri komunikaciji z občani in volivci. 
Predstavitev naj zajema ponudbo in predmete poslovanja kopališča; npr: kopanje, gostinske 
storitve, prireditve…, organizacijo poslovanja s kadrovsko zasedbo, odgovorno osebo za 
obratovanje in poslovanje kopališča, delovna mesta v času kopalne sezone in izven nje; 
planirani prihodki in odhodki poslovanja, delitev dobička, pokrivanje izgub, nadzor poslovanja 
odgovorno osebo za stike z javnostjo in občani, investicije (EU sredstva, sredstva občine, krediti 
in druga sredstva), pomen investicije za občino in občane in druge pomembne podatke po 
presoji koncesionarja. Ker je tema zelo interesantna za občane predlaga, da se predstavitev 
objavi v glasilu Tržičan. Želi, da se vsi zavzamejo, da bo projekt dobro deloval. 
Župan je povedal, da je pobuda dobra in da bo del odgovorov  podanih že na današnji seji pri 
točki, ki obravnava koncesijo za opravljanje gospodarske javne službe upravljanja z javno 
površino – kompleksom Gorenjska plaža. Tudi objava v občinske glasilu je možna. 
 
V/p št. 3-7-2015: Andraž ŽITNIK 
Andraž ŽITNIK je ponovno apeliral na svetnike, naj upoštevajo smernice, ki jih dajo člani, ki so 
vključeni v Odbore. Odbori delajo dobro, kvalitetno in strokovno. 
 
V/p št. 4-7-2015: Matej SLAPAR 
Mateja SLAPARJA zanima, kako potekajo dela na odseku ceste Potarje – Tič. Kdaj se lahko 
pričakuje ureditev tega odseka. 
Župan je povedal, da je projekt za cesto Potarje –Tič  izbrani izvajalec že pripravil. Lastniki 
zemljišč so seznanjeni z načrti, so pa predlogi za izboljšavo oz. cenejšo izvedbo projekta in 
pobude za rešitev neurejenih zemljiškoknjižnih zahtev. Planira se, da bo v naslednjem 
proračunu to prva investicija na področju cestne infrastrukture. 
 
V/p št. 5-7-2015: Uroš RIBIČ 
Uroš RIBIČ je vprašal ali obstaja informacija, kdaj naj bi družba DARS pristopila do popravila 
oz. rekonstrukcije Begunjske ceste iz Bistrice proti Brezjam.  
Župan je povedal, da se je pobuda že poslala Direkciji za ceste. Tudi občani, ki stanujejo 
neposredno ob teh delih ceste so že posredovali vprašanja na DARS. Odgovor je bil, da zadevo 
še proučujejo in iščejo ustrezno rešitev, ker gre za manjši zdrs, ki pa je na prometno občutljivi 
točki. 
 
V/p št. 6-7-2015: Marjan VETERNIK 
Marjan VETERNIK je v imenu nekaterih staršev, ki v popoldanskem času obiskujejo otroška 
igrišča pred OŠ Križe vprašal, ali je predvidena obnova in kdaj. Drugo vprašanje pa se nanaša 
na javni razpis za razvoj spodbud podjetništva in gospodarstva, kdaj bodo znani prvi podatki o 
dodelitvi sredstev. 
Župan je povedal, da je igrišče oz. učilnica v naravi ob OŠ Križe stara že enajst let, za to igrišče 
skrbi hišniška služba šole. Občina je naročila varnostni pregled dveh igrišč, s predlogi za rešitev 
in sicer v Seničnem in omenjeno igrišče pri OŠ Križe. Odstraniti bo potrebno tudi polomljena 
igrala od vandalizma na igrišču Pod gradom.  
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Glede razpisa pa je župan pojasnil, da je vlog veliko, več kot 60, ki se že obravnavajo. 
 
Odgovor: 
Na javni razpis za dodelitev spodbud za razvoj podjetništva in gospodarstva v občini Tržič za 
leto 2015, ki je bil objavljen 20. marca 2015 je uprava prejela 63 vlog. Po pregledu popolnosti 
vlog, se je izkazalo, da je potrebno 37 vlagateljev pozvati na dopolnitev, 12 vlog pa je bilo takoj 
zavrnjenih oz. zavrženih zaradi neizpolnjevanja osnovnih pogojev javnega razpisa. Po 
pridobljenih dopolnitvah, se je pristopilo k ocenjevanju. Vse popolne vloge so bile ocenjene in 
razvrščene glede na točke po vrstnem redu. Za sofinanciranje na Ukrepu A je prispelo 37 vlog, 
odobrenih je bilo 10, in sicer v skupni višini 99.135,05 EUR. Za sofinanciranje na Ukrepu B je 
prispelo 19 vlog za sofinanciranje 43 novih zaposlitev, odobrenih pa je bilo 13 vlog za 17 novih 
zaposlitev, v skupni višini 42.000,00 EUR. Za sofinanciranje na Ukrepu C je prispelo 5 vlog, 
odobrene so bile 4, in sicer v skupni višini 5.288,98 EUR. Za sofinanciranje na Ukrepu F sta 
prispeli 2 vlogi, odobrena je bila 1, in sicer v višini 4.338,24 EUR. 
 
V/p št. 7-7-2015: Slavica MEŽNAR 
Slavica MEŽNAR  daje pobudo za predstavitev nočitev v občini Tržič pred glavno turistično 
sezono. 
Vid MEGLIČ je povedal, da bo možna predstavitev preko spletne strani visit-trzic.com. 
Predvidena je tudi izdaja kataloga, kjer bo na enem mestu zbrana celotna turistična ponudba 
občine Tržič. 
 
V/p št. 8-7-2015: Andreja POTOČNIK 
Andreja POTOČNIK je vprašala, zakaj je  za javne razpise, ki jih  objavlja Občina potrebno 
izpolniti, priložiti toliko dokumentacije. Včasih se prijavlja na razpis za cca 50 EUR, pa je na 
koncu skoraj toliko stroškov s pridobivanjem dokumentacije (npr. stroški tiskanja). Glede na to 
daje pobudo, da bi se  na javne razpise lahko prijavljajo po e-pošti, predvsem tam kjer razna 
društva kandidirajo za manjše zneske. Predlaga tudi, da se merila uskladijo z obrazci. 
Župan je prosil za konkretne podatke.   
 
Odgovor: 
Svetnica še ni posredovala podatkov. 
 
 
Vprašanja in pobude podana pisno 
 
V/p št. 9-7-2015: Mateja ČADEŽ 
Mateja ČADEŽ je poslala vprašanje koliko je bilo v letošnjem letu nočitev v občini Tržič in pri 
katerih sobodajalcih – prenočišča dajalcih – kampu – planinskih postojankah in koliko pri 
vsakem? Koliko je bilo teh nočitev v celotnem lanskem letu pri vsakem od njih? Ali obstaja tudi 
evidenca v kateri bi se videlo koliko prenočišč je po posameznih mesecih v letu? Zanima jo, 
koliko posamezni dogodki vplivajo na prihod turistov v Tržič. 
 
Odgovor: 
V času prireditev v TPIC-u ne beležijo večjega povpraševanja po prenočitvenih zmogljivostih. 
Večje število nočitev niti ni razvidno iz poročil o številu prenočitev in plačani turistični taksi, ki jih 
oddajajo ponudniki namestitvenih kapacitet, iz katerih je tudi pripravljena evidenca, ki je v 
prilogi. 
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V/p št. 10-7-2015: Marija MRAVLJE 
Marija MRAVLJE je s strani občanke posredovala pobudo za namestitev kamere v Kovaški ulici, 
ker opaža veliko pasjih iztrebkov. Mogoče bi bilo potrebno razmisliti o pasjem stranišču, kot ga 
imajo v Tivoliju. Ugotavlja sicer, da se stanje glede pobiranja pasjih iztrebkov v občini izboljšuje. 
V imenu stanovalke Pod Šijo ge. Seliškar Marije je svetnica poslala prošnjo v zvezi z obnovo 
cestnih svetilk, ki so postavljene na zgornjem delu ulice. Drogovi cestnih svetilk so zarjaveli in 
so potrebni ponovnega barvanja. Gospa tudi ugotavlja, da se na omenjeni cesti, na nekaterih 
delih pogrezajo robniki. Pri močnejših nalivih na drugem koncu ulice pa voda odnaša pesek, ki 
ostaja na cesti. 
 
Odgovor: 
Predlagani ukrep videonadzora javnih površin z namenom iskanja lastnikov psov, ki ne skrbijo 
za red in čistočo v mestnih ulicah je glede na zakonske okvire in prakso pri nas neizvedljiv. 
Slikovno snemanje sodi v domet Zakona o varstvu osebnih podatkov (Uradni list RS, št. 94/07, 
uradno prečiščeno besedilo, v nadaljevanju ZVOP-1) če se posnetki videonadzora shranjujejo 
ali snemajo in tako nastane zbirka osebnih podatkov v smislu 5. točke 6. člena ZVOP-1. ZVOP-
1 namreč v skladu s 1. členom določa pravice, obveznosti, načela in ukrepe, s katerimi se 
preprečujejo neustavni, nezakoniti in neupravičeni posegi v zasebnost in dostojanstvo 
posameznika pri obdelavi osebnih podatkov. Snemanje na javnih površinah pa je načeloma 
dopustno, v kolikor posamezniki niso določljivi in mora biti resolucija posnetka načeloma 
nastavljena na takšno raven, da posamezniki, seveda brez večjega/nesorazmernega napora in 
sredstev, niso razpoznavni. O tematiki glede snemanja na javnih površinah je Pooblaščenec že 
izdal neobvezna mnenja, ki se nanašajo na snemanje javnih površin. 
Glede na navedbo, da se na nekaterih delih ceste pogrezajo robniki, smo preverili stanje pri 
vzdrževalcu občinskih cest in ugotovili, da je največje posedanje na levi strani ceste tik pod 
ovinkom v smeri vožnje v ulico in da je že načrtovano, da se to uredi v roku enega meseca. Kar 
pa se tiče peska na cesti v primeru deževja, pa gre za neurejeno odvodnjavanje zasebnega 
makadamskega cestnega priključka in bo lastnik pozvan, da to uredi oz. bomo v nadaljevanju 
zadevo predali Medobčinskemu inšpektoratu, če tega ne bo uredil. Obnovo oz. barvanje drogov 
cestnih svetilk pa bomo naročili izvajalcu vzdrževanja javne razsvetljave.  

V/p št. 11-7-2015: Janez MEGLIČ 
Janez MEGLIČ je posredoval pobudo, kjer navaja, da je v projektu  predvideno, da se za 
postavitev svetilke za javno razsvetljavo v kamnitem zidu izdela NIŠA. Predvideni sta dve 
svetilki, za eno je taka niša izdelana, za drugo v bližini hiše št. 16 pa ne. Meni, da je potrebno 
zadevo poenotiti in tudi za drugo svetilko izdelati nišo, kot je predvideno v projektu. 
Nadalje ga zanima, kdaj se bodo zaključila dela na pridobljenem cestnem pasu? 
Kot tretje pa ga zanima kaj je s košnjo trave ob cesti, ki bi morala biti pokošena vsaj do sredine 
poletja, to je do 25.7.2015. 
 
Odgovor: 
Ena niša za drog javne razsvetljave je v projektu res predvidena na zunanji strani zidu v bližini 
hiše Dolina 16, vendar smo lokacijo droga svetilke javne razsvetljave zamaknili na notranjo 
stran zaradi optimizacije stroškov izvedbe. Izvedba za zidom namreč ne zahteva obdelave 
zunanje strani s kamnom, za zidom pa se temelj svetilke izvede z vgraditvijo betonske cev. 
Načrtovana investicija je namreč močno presegla projektantsko oceno iz omenjenega projekta - 
namesto načrtovanih 47.913,29 EUR je dejanski strošek izvedbe do sedaj 66.460,00 EUR, vsa 
dela pa še niso zaključena. Tako bo v mesecu septembru 2015 izvedena še zaključna ureditev 
javne razsvetljave, odvodnjavanja in preplastitev do polne širine v ocenjeni višini cca. 10.000 
EUR.  
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Košnja trave ob cestah se izvaja skladno s planom rednega vzdrževanja, ki izhaja iz sprejetega 
proračuna za redno vzdrževanje občinskih cest. Po planu je košnja trave ob cestah  prilagojena 
pričakovani rasti obcestnega zelenja oz. se v višje ležečih KS izvaja kasneje kot v nižinskih KS.  
 
 
V/p št. 12-7-2015: David AHAČIČ 
David AHAČIČ je posredoval vprašanje, kjer navaja, da se nekateri  prebivalci Snakovega  
sprašujejo, kdaj (če sploh) bo izvedena prenova vzporednih cest v Vrtni ulici, ki jim je bila 
menda obljubljena pred nekaj leti ob namestitvi podzemnih vodov? Hkrati prebivalci Križev in 
okolice v zadnjem letu opažajo, da izginjajo ulični smetnjaki (kar jezi predvsem lastnike psov) - 
verjame, da je za to pretežno kriv nespoštljiv odnos posameznikov do javne infrastrukture, 
vendar se sprašujejo, če bodo v prihodnje nameščeni novi smetnjaki. 

Odgovor: 
V zadnjih letih so na območju Snakovega distributerji vgrajevali plinovodno in 
telekomunikacijsko omrežje. Dogovorjeno je bilo, da se ob pojavu posedkov izvede ponovna 
preplastitev vseh prekopov asfaltne površine. Načrtujemo, da bo sanacija izvedena v mesecu 
septembru letos. 

Glede smetnjakov (koškov) za pasje iztrebke nimamo informacij, s katere lokacije naj bi bili 
odstranjeni oz. s strani koga naj bi bili odstranjeni. Zato prosimo, da se vprašanje glede 
smetnjakov(koškov)  za pasje iztrebke  postavi bolj natančno. 

 

 

 
 
 

 
 
 

Drago ZADNIKAR, spec. 
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